

22-24 April

Organizer

Centre for East Asian Studies, The Chinese University of Hong Kong

Co-organizer

Oxford University Press (China)
The Commercial Press (H.K.) Limited

Sponsor

Lee Hysan Foundation

姚公白 (1948 -) 著名中國古琴演奏家,香港志蓮淨苑文化部研究員。

Yao Gongbai (b. 1948), a leading guqin player in China, is also a researcher at the Cultural Division of Chi Lin Nunnery in Hong Kong.

利希慎基金

牛津大學出版社 牛津大學出版社





OXFORD UNIVERSITY PRESS 年津大學由版社



查詢 Enquiry: 何小姐 Miss Amy Ho 3943-6548 amyho@cuhk.edu.hk 張小姐 Miss Melanie Cheung 3943-6546 melanie@cuhk.edu.hk 網頁 Website: http://www.cuhk.edu.hk/cea/ Facebook: International Poets in Hong Kong

Gary Snyder is one of the most important contemporary American poets. Born in San Francisco in 1930, Snyder has published sixteen books of poetry and prose, including No Nature: New and Selected Poems (1993), which was a finalist for the National Book Award; Axe Handles (1983), for which he received an American Book Award; and Turtle Island (1974), which won the Pulitzer Prize for poetry. Snyder has received an American Academy of Arts and Letters Award, the Bollingen Prize, a Guggenheim Foundation Fellowship, the Bess Hokin Prize, the Levinson Prize from Poetry, the Robert Kirsch Lifetime Achievement Award from Los Angeles Times, and the Shelley Memorial Award.

Gary Snyder USA

Symposium - With Local Hong Kong Poets

22 April Sun 11:30am - 1:00pm Sha Tin 18 4/F, Hyatt Regency Hong Kong, Sha Tin, 18 Chak Cheung Street, Sha Tin Moderator Prof. Leung Ping-kwan (Yesi) (Chair Professor of Comparative Literature, Lingnan University) (By invitation only)

Meeting the readers (Symposium, sharing & autograph session)

22 April Sun 4:30pm - 6:00pm

Tsimshatsui Book Centre - The Commercial Press, Shops B1007-1010, B1/F.,

Miramar Shopping Centre, 132 Nathan Road, Tsim Sha Tsui

Moderator Dr. Lucas Klein (Assistant Professor, Department of Chinese, Translation and Linguistics, City University of Hong Kong)

Co-organized with Oxford University Press (China) & The Commercial Press (H.K.) Limited (Open to public)

Symposium - With Gary Snyder Poetry Workshop Students

23 April Mon 7:00pm - 8:30pm

Room G04, Y.C. Liang Hall, Central Campus, The Chinese University of Hong Kong Moderator Dr. Lucas Klein (Assistant Professor, Department of Chinese, Translation and Linguistics, City University of Hong Kong) (By invitation only)

Poetry Recitation

24 April Tue 4:00pm - 5:30pm

Lecture Theatre 1, Cheng Yu Tung Building,

The Chinese University of Hong Kong (Exit B, MTR University Station)

Poetry Recital Gary Snyder

Gugin Performance Yao Gongbai (Open to public)

維伯特基爾希終身成就獎及雪萊紀念獎 (1993年出版-最重要的詩 《詩刊》雜誌頒發貝斯 獲普立茲詩歌獎) 為國家圖書獎決選作品) 一。1930年生於三藩市 霍金獎、萊文森獎,以及《洛杉磯時報》頒發 施耐德曾獲美國藝術與文學學院獎 出版了十六部詩集和散 《斧柄》(1983年版 文集 波林根

主持人 梁秉鈞教授 四月 四月二十二日 四月二十二日 (嶺南大學比較文學講座教授 講座教授)(不對外開放) 沙田澤祥街18號香港沙田凱悦酒店4樓

四月二十二日 星期日 下午四時半至六時 商務印書館 九龍尖沙咀彌敦道

- B1地庫B1007-1010號舖 1007-1010號

牛津大學出版社 商務印書館協辦 (對外開放

四月二十四日 香港中文大學鄭裕彤樓一 晚上七時至八時半 香港中文大學中央校園潤昌堂GO4室 號演講廳 (港鐵大學站B出口

